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«Αν θέλει η κυβέρνηση να μειώσει τις τιμές , μπορεί να το κάνει αύριο το πρωί με υπουργική
απόφαση. Kαθαρά λόγια». Τη δήλωση αυτή έκανε ο πρόεδρος του ΠΦΣ Κυριάκος
Θεοδοσιάδης στο πρωινό ΑΝΤ1 .

 «Αλήθεια σε ποια προϊόντα στα σούπερ μάρκετ είδαμε να πέφτουν οι τιμές; »
αναρωτήθηκε ο κ. Θεοδοσιάδης , ενώ  είπε χαρακτηριστικά πως ενώ «τα ΜΥΣΥΦΑ
παραμένουν στα φαρμακεία, τα φαρμακεία πάνε στα σούπερ μάρκετ».
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